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De gemeenteraad van Wijchen 
 

18  2 22619 Wonen en leefbaarheid  

 

Antwoord op schriftelijke vragen raad, fractie D66: alle schoolpleinen 

groen van de fractie Fractie D66. 

 

Wijchen, 6 november 2018 

 

Geachte leden van de raad, 

 

Kernboodschap 

In een mailing heeft de Provincie ons geïnformeerd over hun voornemen een 

subsidieregeling in het leven te roepen voor groene schoolpleinen.  

 

Antwoord van het college 

In navolgende tekst beantwoorden wij de gestelde vragen. 

 

Vraag 1. 

Was u op de hoogte van de aankomende subsidie? 

 

Antw. 1. 

Het college is op de hoogte van de komende subsidie. In april 2018 heeft de 

gemeente deelgenomen aan een provinciaal onderzoek voor groene 

schoolpleinen. Het betrof een inventarisatie van wat er in Gelderland is gedaan 

op het gebied van groene schoolpleinen en waar behoefte aan is. In juli 2018 

ontvingen wij een update over het traject dat de provincie wil doorlopen, zie 

bijlage 1. Op 16 oktober jl. ontvingen wij nadere informatie over een mogelijke 

subsidieregeling, zie bijlage 2. 

 

 

Vraag 2. 

Bent u het met D66 eens dat de schoolpleinen in Wijchen aan vergroening toe 

zijn? 

 

Antw. 2. 

Het college vindt groene schoolpleinen belangrijk. Juist in deze als maar 

toenemende gedigitaliseerde samenleving is het belangrijk dat kinderen meer 

bewegen en over de natuur leren door hen het zelf te laten ontdekken en 

beleven. Groen schoolpleinen leveren daar een bijdrage aan. Ook levert het een 

positieve bijdrage aan het klimaat. Het zorgt voor schaduw en een lagere 

temperatuur op schoolpleinen en een betere waterberging. 

  



 

 

Vraag 3. 

Bent u bereid om een gesprek te initiëren met IVN en scholenorganisaties over 

het vergroenen van schoolpleinen? 

 

Antw. 3. 

Zodra de subsidieregels door Gedeputeerde Staten zijn vastgesteld gaan wij 

hierover met de IVN en de schoolorganisaties in gesprek. Dit is een oriënterend 

gesprek omtrent de subsidieregeling en om elkaars wensen en visie voor een 

groen schoolplein in beeld te brengen. Het is belangrijk te onderzoeken welke 

schoolpleinen geschikt zijn om te vergroenen. Dit zal per schoolplein verschillen. 

Naar aanleiding hiervan kan de gemeente anticiperen op deze wensen bij 

mogelijke toekomstige renovaties en onderhoud van schoolpleinen.  

 

 

Vraag 4. 

Bent u bereid scholenorganisaties te ondersteunen bij maken van plannen voor 

groene schoolpleinen en eventueel bij het aanvragen van de subsidie? 

 

Antw. 4. 

Het college steunt waar nodig de scholenorganisaties met het maken van de 

plannen. We adviseren hen over de inrichting en mogelijkheden bij het indienen 

van de subsidieaanvraag.  

 

 

Vraag 5. 

Bent u bereid om te onderzoeken wat de gemeente financieel bij kan dragen om 

de komende jaren meer groene schoolpleinen te realiseren in Wijchen? 

 

Antw.  5. 

De voorwaarden verbonden aan de subsidieverlening zijn nog niet bekend. 

Bijvoorbeeld ten aanzien van de termijnen die de Provincie aan de subsidie en 

uitvoering stelt. Wel geeft de provincie aan dat zij 75% tot een max. van 

€ 17.500 van de totale kosten verbonden aan het project vergoedt. Dit betekent 

dat het restant op een andere wijze bekostigt moet worden. Mogelijk kan dat 

met inzet van bestaande onderhoudsmiddelen of met andere door de school 

ingezamelde gelden. Samen met de scholen zullen wij per locatie de 

mogelijkheden onderzoeken. In een separaat voorstel zullen wij u daarover 

nader informeren. 

 

    

Burgemeester en wethouders van Wijchen, 

De secretaris, De burgemeester, 

 

 


